
  

 
 

   

 

Verslag 10e Algemene Ledenvergadering Koepelcoöperatie Energie van 
Utrecht dd 12 december 2024 
 
Aanwezigen 

Martien Kok Woerden Energie 

Dick Nederend Lek en IJssel Stroom 

Aart Houwink Penningmeester EvU en BijZONder Baarn 

Hans Dijkstra BijzZONder Baarn en Solar Parkings 

Ivo Thonon EvU 

Stella Eitjes EvU 

Sophie Schut Directeur EvU 

Pieter Ruigewaard Voorzitter EvU 

Elmar Theune Secretaris EvU 

Dieter de Vroomen Ewec 

Boy Hendriksen EC Austerlitz 

Jurgen Bakker BENG! 

Luc Schoemaker Wijkcoöperatie Griftstroom 

Piet Hein Speel Wijkcoöperatie Griftstroom 

Ad Gresnigt EC Zon op Ockhuizen 

Rolf-Jan Sielken Windkracht Eemland 

 
Afgemeld: SOEN (Jessica Doorn, Allart Goekoop), Energie-N (Paul Triepels), Zon op 
Woudenberg (Henk van de Wetering), EC Bunnik (Paul Zeef), EC De Knotwilg (Koos Timmer), 
2030.nu (Guus Ydema), Opgewekt Houten (Geert Gerritse), RIJNE Energie (Wouter 
Vermeiden)  
 
Opening en voorstelronde 
Pieter Ruigewaard, voorzitter, opent de vergadering. Alle aanwezigen zeggen hun naam en 
hun coöperatie. 

 
Nieuwe leden 
Er hebben zich drie nieuwe leden gemeld, Soester Energiecoöperatie U.A. (SOEN), 

Wijkcoöperatie Griftstroom U.A. (Griftstroom)  als volledig lid en Energie Coöperatie 

Austerlitz i.o. wil graag aspirant-lid worden.  

SOEN kon vandaag niet aanwezig zijn en zal zich volgende keer kort voorstellen. Beide 

andere coöperaties stellen zich kort voor. Tevens wordt gemeld dat Veemarkt Samen, 

coöperatie in een kleine wijk binnen Griftstroom, zich afmeldt als lid.  

De ALV stemt in met Soester Energiecoöperatie U.A. en Wijkcoöperatie Griftstroom U.A. als 

leden van Energie van Utrecht en Energie coöperatie Austerlitz als aspirant-lid. 

 

Herziening Huishoudelijk Reglement 

De wijzigingen die al eerder zijn geaccordeerd zijn verwerkt in het Huishoudelijk Reglement. 



  

 
 

   

 

De voorzitter stelt het herziene Huishoudelijk Reglement bij hamerslag vast.  

 

Korte toelichting mini-warmtenetten 

Directeur Projectenbureau Sophie Schut geeft een korte uitleg over de ontwikkelingen 

rondom mini-warmtenetten aan de hand van de rondgestuurde presentatie. Cooperatieve 

Vereniging Energie van Utrecht heeft een subsidieaanvraag gedaan waarmee het eigen 

projectbureau, Next2 Company en een derde partij als onderaannemer hiermee aan de slag 

gaan.  Het gaat om verdere ontwikkeling van mini-warmtenetten bij  zes 

bewonersinitiatieven. Bij een mini-warmtenet moet gedacht worden aan: 2 tot 100 

grondgebonden woningen van particuliere woningeigenaren; gezamenlijke 

bodemwarmtelussen en individuele warmtepompen. De technieken zijn volwassen en 

bekend, alleen de wijze van toepassing is nieuw. 

Wellicht is dit het ei van Columbus om stappen te kunnen te zetten met de warmtetransitie. 

Dat moet blijken uit deze pilots. Traditionele warmtebedrijven zien deze markt niet zitten. 

Dit kun je op buurtbarbecue-niveau regelen.  

De kwartiermaker fase is nu voorbij. We beginnen nu met de ontwikkeling naar het besluit 

van bewoners om wel of niet te gaan investeren. Daarna nemen de bewoners het over. 

De pilots in deze kopgroep worden gebruikt om te ontdekken langs welke routes je dit zou 

kunnen opschalen.  Nu zitten er gemiddeld 10 woningen per pilot. Er zijn al voldoende 

mensen die ingetekend hebben. 

Onze belangrijkste partner is Next2Company. EvU gaat coöperatieve route en de opschaling 

en kennisdeling regelen. En ook de uitwisseling met andere koepels en initiatieven. 

Sophie geeft ook uitleg over de organisatie van de subsidie. De coöperatie Energie van 

Utrecht vraagt aan, ook voor de andere organisaties. Het projectbureau doet het werk voor 

EvU.  

Sophie gaat in op de mogelijke consequenties voor EvU, waaronder de risico’s en de 

risicobeheersing. De financiën komen terug in de begroting van de coöperatie. 

 

Begrotingen 2025 (bijlage 10.3 a en b) 

Penningmeester Aart Houwink geeft een toelichting op de begroting en de balans van de 

coöperatie. De begroting van de coöperatie EvU is op zich minimaal. Wel loopt er een groot 

extra bedrag in 2025 door de begroting heen. Dit komt door de opzet van de USET-subsidie 

(zie agendapunt hierboven). Er komt een groot bedrag in en dit wordt doorgesluisd naar de 

onderaannemers, waaronder ons eigen projectbureau. De penningmeester geeft aan dat is 

gekeken of er andere oplossingen waren voor het structureren van de financiering van de 

opdracht voor de mini-warmtenetten, maar dat dit niet het geval was. Vervolgens is 

gekeken of er risico's voor de coöperatie uit voortvloeien en hoe deze gemitigeerd kunnen 

worden. Naar de mening van het bestuur zijn de risico's voor de coöperatie van de structuur 

in de huidige vorm aanvaardbaar, en is het wenselijk om een en ander uit te voeren gelet op 

de toenemende potentie van mini-warmtenetten, de rol van het projectbureau en het 



  

 
 

   

 

belang voor de leden. De penningmeester legt uit dat deze bijzondere structuur van 

financiering voor wat betreft het bestuur eenmalig is. 

We maken voor de boekhouding niet meer gebruik van de accountant. Dat doet nu de 

penningmeester. De boekhouding zelf doen kost niet veel werk en scheelt veel geld. Wel 

blijft de accountant de aangifte vennootschapsbelasting doen. 

De coöperatie houdt zelf een klein beetje geld over. En er komt geld binnen vanuit het 

resultaat van het projectbureau. Met dat geld kan volgende jaar een begin worden gemaakt 

(afhankelijk van hoeveel er aan resultaat geboekt is) met het terugbetalen van de leningen 

van de leden. 

Sophie geeft vervolgens toelichting op de begroting van het projectbureau. Deze begroting 

is ter informatie; het bestuur heeft de bevoegdheid deze begroting goed te keuren. Sophie 

geeft antwoord op verduidelijkende vragen. Er moeten nog wel opdrachten binnen worden 

gehaald voor komend jaar. Dat is elk jaar het geval en in dat is in de afgelopen paar jaar 

gelukt. 

Vraag Jurgen Bakker: moeten we het willen die miniwarmtenetten? We houden er niets aan 

over en lopen wel een risico. Antwoord Pieter: De warmtetransitie is belangrijk en ligt in het 

verlengde van onze doelstelling. De risico’s zijn beperkt. En we willen heel graag de kennis 

en ervaring op doen. Dit moet jammer genoeg vanwege de USET-constructie in de 

coöperatie worden ondergebracht. Een lid brengt in dat dit ook belangrijk voor het aanzien 

van EvU en dat helpt de leden. 

VraagDieter de Vroomen: Door de bijzondere opdracht voor de mini-warmtenetten lopen er 

grote bedragen door de begroting van de coöperatie, met risico's. Wanneer horen we als 

het uit de pas begint te lopen? Antwoord voorzitter: Als zich grote gebeurtenissen dan 

melden we dat aan de leden en roepen desnoods een extra ALV uit. Bestuur doet de 

toezegging dat de leden tijdig worden geïnformeerd. Hetzelfde geldt overigens voor grote 

punten binnen het projectbureau, want ook daar is het bestuur voor verantwoordelijk. 

De begroting 2025 Coöperatieve Vereniging Energie van Utrecht UA wordt vastgesteld 

Het bestuur doet de leden de toezegging dat de leden tijdig worden geïnformeerd als één 

van de begrotingen uit de pas gaan lopen. 

 

Verslag vorige vergadering (bijlage 10.4) 

De naam van Lek en IJssel Stroom zal worden gecorrigeerd in het verslag. 

 

Wvttk en rondvraag 

Pieter Ruigewaard zal zich in de voorjaarsvergadering terugtrekken als bestuurslid. 

Bovendien is het wenselijk als het bestuur wordt uitgebreid. De oproep in nieuwsbrief heeft 

nog niets opgeleverd. LinkedIn heeft wel een aantal reacties opgeleverd. Het bestuur is in 

gesprek.  

Pieter meldt dat er nog niet veel schot zit in de netcongestie en de gesprekken met Stedin 

daarover. 



  

 
 

   

 

Dieter van Vroomen: Van het windconvenant in Rotterdamse regio is na 8 jaar pas 30% 

gerealiseerd. Toch is besloten door te gaan. Dieter is programmamanager van dit 

Convenant. Volgens hem is het narratief van de energietransitie is teveel gericht op 

verduurzaming. Het bedrijfsleven praat over netcongestie. Het bedrijfsleven is relatief slecht 

georganiseerd. Gevraagd kan worden om zich beter te organiseren en van zich te laten 

horen. ‘Het is nodig’. Laat ze duidelijk maken dat ze die energie nodig hebben. Ze willen 

graag op de prijs kunnen vertrouwen. ERGO: betrek bedrijfsleven erbij. Laat hen zich 

uitspreken! Ivo reageert: dat EvU dit al aan het organiseren is met VNO-NCW. Dit heeft 

voordelen qua communicatie. Energieprojecten zijn nodig om woningen te bouwen en 

bedrijven te laten draaien. 

Dieter: robuuste regionale energiesystemen zijn van belang voor weerbaarheid. 

Dick Nederend: actief met E-hubs 

Dieter: hoe haalbaar en houdbaar is het om met energiegemeenschappen te werken voor 

meer doelgroepen dan de huidige betrokkenen? Het gaat niet alleen om de waarde en het 

willen. Jonge mensen denken veel meer projectmatig en niet in gemeenschappen. Hoe 

betrek je die jonge mensen. Ken de onderzoeken hiernaar! Belangrijk voor de 

houdbaarheid. Jongeren denken anders. 

Piet Hein Speel: Vanuit Griftstroom  en Energie Samen vinden we het belangrijk om naar 

inclusiviteit te kijken, ook voor windprojecten. Dat doen ze met een kleine subsidie. Piet 

Hein Vraagt welke coops hier al iets mee doen. Graag melden aan Piet Hein Speel. Hij wil 

een Toolbox maken voor wind op land. 

Stella: Zijn er coops met postcoderoos projecten die een probleem hebben met scope 12? 

Meld je bij Stella! 

Sophie: Er komt een publiekscampagne aan om naar grotere publiek uit te leggen wat een 

energiegemeenschap is (provincie financiert). 

Ivo: Dit is ook ingefluisterd bij de gemeente Utrecht en door hen overgenomen. 

 

 

Sluiting en borrel 

De vergadering wordt om half 10 gesloten 

 

 Ondertekening Samenwerkingsovereenkomst Utrechtse  Windcoalitie met 

fotomoment 

Na de ALV is aanslsuitend deze overeenkomst getekend door leden die zich voor meer wind 

willen inzetten en hierop  willen samenwerken. Ook een aantal niet aanwezige leden zal 

deze achteraf ondertekenen.  

Pieter onderstreept het belang en de waarde van deze samenwerking.  

 

 

 


